
 
 

 
 
 
Labrador retrieverklubben     8/2023 
Protokoll ordinarie styrelsemöte    2023-05-17 
Via Teams                                      §§ 83–100                            
_________________________________________________________________________________  
Närvarande: Jan-Erik Ek, Bo Norling, Agnes Hellman, Kari Sundqvist, Lena Karlsson, Ann-Charlotte 
Larsson, Jeanette Nordgren, Ingegerd Wikström (suppleant 1), Amanda Einmaa (suppleant 2) 
Rapporterat frånvaro: 
_________________________________________________________________________________  
 
 

§ 83 Mötets öppnande 
Ordförande hälsade välkommen och öppnade dagens möte 
 
 
§ 84 Val av justerare 
Att tillsammans med mötets ordförande justera protokollet utsågs Amanda Einmaa 
 
 
§ 85 Fastställande av dagordningen 
Utsänt förslag till dagordning godkändes.  
 
 
§ 86 Skrivelser – in/utgående  
Förteckningen över in/utgående skrivelser genomlästes och lades till handlingarna. 
 
 
§ 87 Föregående styrelseprotokoll.  
Styrelsen gick igenom föregående protokoll som därefter lades till handlingarna.   
  
 
§ 88 Noterade AU-beslut  
Inga noterade AU beslut 

 
 
       § 89 Ekonomisk rapport 

Bosse presenterade en ekonomirapport som visar att klubbens ekonomi är bättre än budget. 
Styrelsen tackade för informationen. 

 
 
 
Justerat J-EE, AE 



§ 90 Avel/Mentalitet 
• Lena föreslår att avelskommitté utöver Lena består av Ingegerd Wikström, Tessa Ring och 

Maria Hellström 
• För att så många som möjligt skulle ha möjligheten att diskutera RAS så har avelskommittén 

anordnat 5 digitala träffar. Träffarna har varit uppskattade och välbesökta. 
Beslut: Styrelsen beslutar att avelskommittén består av Lena Karlsson (sammankallande), 
Ingegerd Wikström, Tessa Ring och Maria Hellström. 

 
 
§ 91 Jakt 
• Jeanette informerar om att det har inkommit en remiss angående jaktprovsdomareansökan. 

Kommittén föreslår att styrelsen tillstyrker ansökan. 
Beslut: Styrelsen beslutar att tillstyrka Per Södermans ansökan att bli jaktprovsdomare och 
önskar lycka till. 
 
• När det gäller årets utbildningsjakt kommer den att hållas på samma plats som 2022 i 

Oskarshamn med max 8 deltagare. Jeanette presenterade ett kostnadsförslag. 
Beslut: Styrelsen beslutade att skytteplatserna kostar 1500 kr. Det är 6 skyttar på plats och 
kostnaden per deltagare blir 2800 kronor. 
 
• Jeanette informerar om arbetet med regelrevideringen som pågår inom jaktprov. 
• Jaktkommitté består utöver Jeanette av Bitte Sjöblom, Willy Gustafsson och Anders Hallgren. 
• Berta Larsson är utsedd till jaktprovsredaktör och kommer att skriva i Labradoren för 

jaktkommittén. 
Beslut: Styrelsen beslutade att fastställa att jaktkommitténs ledamöter består av Jeanette 
Nordgren (sammankallande), Bitte Sjöblom, Anders Hallgren och Willy Gustafsson. 
 
 
§ 92 Utställning 
• Agnes informerar om att klubben nu har 2 nya examinatorer, Eva Nielsen och Bertil 

Lundgren. 
• Utställningskommittén önskar få in förslag på nya kompetenta kursledare för Anatomi & 

Bedömningskursen. 
• Labradorens utsällningsredaktör är Agnes Hellman. 
• Agnes informerar om förberedelserna till kommande Club Show 2024, 2025 samt 2026. 
• Utställningskommittén består utöver Agnes av Ulrika Henriksson, Gizella Holstenson och Eva 

Zetterdahl. 
• Agnes informerar om att kommittén arbetar med att tillsätta en arbetsgrupp till kommande 

domarkonferens 2025. 
Beslut: Styrelsen beslutade att fastställa att utställningskommitténs ledamöter består av Agnes 
Hellman (sammankallande), Ulrika Henriksson, Gizella Holstenson och Eva Zetterdahl. 

 
 

§ 93 Utbildning 
• Lotta informerar om att hon har haft teamsmöte med samtliga utbildningsansvariga i 

regionerna. 
• Väla lägret 2023 är nu avbokat 
• Lotta informerar om att det är hon själv samt Ellinor Månsson som sitter i 

utbildningskommittén. 
Beslut: Styrelsen beslutar att fastställa att ledamöterna i Utbildningskommittén består av Ann-
Charlotte Larsson (sammankallande) och Ellinor Månsson. 



 
Justerat J-EE, AE 
 

 
 

 
§ 94 Klubben 
• Jan Erik informerar att en handlingsplan nu är upprättad och att kontraktet är påskrivet med 

Agria som är en av klubbens huvudsponsor. 
• SSRK har genomfört en enkät för hela SSRK och Labradorklubben har tagit del av svaren som 

rörde Labradoren. 
• Styrelsen har mottagit ett önskemål om en förenklad ”valphänvisningsblankett” där man kan 

fylla i alla uppgifter via nätet. 
Beslut: Styrelsen beslutade uppdra till Amanda att se över möjligheten att göra blanketten 
digital. 

 
 

§ 95 Regionerna 
• Amanda kommer att annonsera på våra sociala medier om Agrias Hundpromenad den 20 

maj. 
 

§ 96 Information. 
• Amanda informerar att det nu gått ut ett regionbrev till regionerna. 
• Amanda jobbar mycket med sociala för att ge så mycket information som möjligt men önskar 

få in material att dela. 
• Amanda fick tidigare ett uppdrag att undersöka kostnaden för en annons på blocket med 

syfte att vid högsäsong göra en annons där man hänvisar till raskubben. Amanda rapporterar 
att det är väldigt svårt att nå en fysisk säljare utan blir hela tiden hänvisad vidare. Amanda 
jobbar vidare för att få en prisuppgift. 

Styrelsen tackade för informationen 
 
§ 97 SSRK Fullmäktige 
• Ordförande informerade att Jan-Erik EK, Lars Ramberg, Bitte Sjöblom, Marita Björling, 

Amanda Einmaa och Kari Sundqvist var anmälda delegater till fullmäktige. Jan-Erik kommer 
att kalla till ett Teamsmöte för delegaterna där man går igenom handlingarna. 

Beslut: Styrelsen beslutade att uppdra till delegaterna att tillstyrka de motioner som inkommit 
till SSRK fullmäktige. 
       

 
§ 98 Övriga frågor 
Inga övriga frågor 

 
 
§ 99 Kommande möte  
10–11/6 kl 12.00 Upplands Väsby. 
19–20/8 kl 12.00 Örebro.  
14–15/10 kl 12.00 Örebro.  
25–26/11 kl 10.00 Upplands Väsby.  
27–28/1 kl 12.00 Örebro.  
 
 



 
Justerat J-EE, AE 

 
 
§ 100 Mötets avslutande 
Ordföranden tackade och avslutade mötet 

 
 
 
 
 
--------------------------------------------------------              -------------------------------------------------------- 
Ordförande Jan-Erik Ek                                                 Sekreterare Kari Sundqvist 
 
 
 

 
-------------------------------------------------------- 
Justerare Amanda Einmaa 
 
 
 
 


